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§ 10 
Skrivelse om utredning för uthyrning av lokaler och 
utomhusutrymmen till föreningar. Svar på skrivelse  
FSK 2024/580 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner och överlämnar kontorets 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 

 

Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Henrik Virro m.fl. (M) lämnar särskilt uttalande 
enligt följande: 
  

Vi tackar för svaret på skrivelsen om utredning för uthyrning 
av lokaler och utomhusutrymmen till föreningar i Stockholms 
stad. Det är avgörande att stadens lokaler och utrymmen 
nyttjas effektivt och att föreningar får tillgång till 
ändamålsenliga lokaler till rimliga hyror. Fastighetskontorets 
redogörelse belyser de utmaningar som finns, särskilt 
gällande äldre byggnaders tillgänglighet och 
underhållsansvar. Vi anser att det är viktigt att staden aktivt 
arbetar för att förbättra tillgängligheten i dessa lokaler, så att 
de kan användas av alla, inklusive personer med 
funktionsnedsättning. 
  
Vi ser positivt på att frågan tas upp på dagordningen i de 
mötesforum där fastighetskontoret samarbetar med 
idrottsförvaltningen, kulturförvaltningen och 
stadsdelsförvaltningarna. Genom dessa forum och deltagande 
i nätverk skapas en viktig grund för att stärka samarbetet och 
öka förståelsen för föreningslivets lokalbehov. 
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Handlingar i ärendet 
 FSK 2024/580-2 (Godkänd - R 1) Skrivelse om utredning för 

uthyrning av lokaler och utomhusutrymmen till föreningar i 
Stockholms stad. Svar på skrivelse 

 FSK 2024/580-1 Bilaga 1 Skrivelsen 
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